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Město Milevsko 

Komise pro místní části 

Rady města Milevska 

nám. E. Beneše 420 

399 01 Milevsko 

 

 

Zápis č. 1/2012 ze zasedání Komise pro místní části, které se konalo dne 21.09.2012  

 

Jednání bylo započato dne 21.09.2012 ve 14:00 hod. na Městském úřadě Milevsko, Sažinova 843, 

v zasedací místnosti. 

 

Na zasedání přítomni:  

Josef Dvořák, Jiří Hejný, Michal Polanecký 

Omluveni: František Koutník 

Nepřítomni: David Kocáb, Jaroslav Kortan 

 

 

Bod 1 

Čerpání finančních příspěvků na podporu místních částí 

 

Tajemník komise uvítal přítomné členy komise a sdělil účastníkům program zasedání. Tajemník 

komise seznámil přítomné se stavem čerpání příspěvků k 21.09.2012 a předal jim rozpis maximálních 

výší příspěvků pro jednotlivé místní části. Tajemník komise dále sdělil přítomným, že o zbylé 

prostředky je potřeba požádat nejdéle do konce října, neboť poté již nebude možno činit rozpočtové 

změny. 

 

 

Bod 2 

Odstoupení člena komise ign. Františka Tomáška 

 

Tajemník komise seznámil přítomné s dopisem, kterým pan ing. František Tomášek ukončil své 

členství v Komisi pro místní části ke dni 30.07.2012.  
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Bod 3 

Stav návrhů členů komise z předchozího zasedání 

 

Tajemník komise seznámil přítomné se stavem návrhů: 

Nefunkční rozhlas ve Velké  –  ing. Věnek Höniga prověřil na základě podnětu ing. Františka 

Tomáška dne 12.12.2011 funkčnost BH č. 34 a č. 45 ve Velké, oba BH byly nefunkční. Byly 

opraveny firmou Microcomp, spol. s r.o. do konce roku 2011. 

Územní plán ve Velké – dle sdělení odboru regionálního rozvoje není v místních částech obce 

zpracován. Současný územní plán řeší pouze část katastrálního území Milevska. V letošním roce bude 

zahájeno projednávání nového územního plánu, který již bude (musí) řešit celý správní obvod města 

včetně místních částí. Zástupci všech místních částí s tím budou seznámeni a plochy navrhované 

k zastavění s nimi budou konzultovány. Zahájení bude vyvěšeno jako veřejná vyhláška, protože 

projednání se týká všech vlastníků nemovitostí v tomto obvodu. 

Výše ceny oprav kapliček v Rukávči a v Něžovicích – tajemník komise předal členům komise 

přehled nákladů od roku 2005 na opravy výše uvedených kapliček. Přehled vypracoval Tomáš 

Novotný, odbor regionálního rozvoje. 

Kulturní dům ve Dmýšticích – tajemník komise seznámil přítomné se sdělením odboru investic 

a správy majetku týkající se úklidu sálu v kulturním domu v Dmýšticích, dle kterého má úklid sálu dle 

smlouvy o nájmu zajišťovat nájemkyně prostor pohostinství paní Helena Táborová. 

 

 

Bod 4 

Podněty a návrhy členů komise 

 

Pan Josef Dvořák uvedl, že ve společenském sále (kulturní dům) je stav elektrického vedení 

v havarijním stavu, kdy hrozí úraz elektrickým proudem. Uvedl, že by bylo potřeba učinit opravy 

a případné revize vedení. 

 

Předseda komise uvedl, že město vede „zásobník projektů“ a pokud jednotlivé místní části potřebují 

nějaké investice, aby členové komise sdělili předsedovi komise (nejlépe do 1 měsíce) tyto požadavky 

tak, aby tyto požadavky byly do zásobníku zařazeny. 

 

Pan Josef Dvořák dále uvedl, že když zaprší, tak se zřejmě z obecní studny vytopí sklad u kulturního 

domu v Dmýšticích. Jako řešení navrhl zabudovat do studny čerpadlo s hladinovým spínačem. 

 

Jelikož přítomní již neměli žádné další návrhy a připomínky, předseda komise jim poděkoval 
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a jednání v 15:00 hodin ukončil. 

 

V Milevsku dne 01.10.2012 

 

Zapsal: Jan Krejča, tajemník komise 

 

Schválil:  

         ..................................................  

          Michal Polanecký 

            předseda komise 

Příloha:          

1x Prezenční listina 


